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Outside California — Attorney Issued — Rachel Pennington;

[Amended] Subpoena/Subpoena Duces Tecum to Person under Foreign
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Proof of Service — Process Server — Rachel Pennington.
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September, 2019.

enjamin G, Chew
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ATTORNEY GR PARTY WITHOUT ATTCRNEY (Name, Siate Bar number, and acdress): FOR COURT USE ONLY
| Camille M. Vasquez, #273377
BROWN RUDNICK LLP. )
2211 Michelson Drive. 7th Floor, Irvine. CA 92612
TELEPHONE NO: {040} 752-7100 FAX NO.: (949) 252-1514

E-MAILADDRESS:  cyragquez@brownrudnick.com
ATTORNEY FOR (Name): P|aintiff John C. Depp, 1l
Court for county in which discovery is o be conducted:
SUPERIOR GOURT OF CALIFORNIA, COUNTY oF LOS ANGELES
streevaporess: 111 N, Hill Street
mang aporess: 111 N, Hill Street
CITY AND ZIP CODE: | o5 Angeles 90012
BRANCH NAME: Stanley Mosk
Court in which action is pending:
Name of Court: Circuit Court of Fairfax County
sTReeT apRess: 4110 Chain Bridge Road
maiinG aporess: 4110 Chain Bridge Road, Suite 320
CITY, STATE, AND ZIP CODE: Fajrfax, Virginia 22030
country: UUnited States

PLAINTIFF/PETITIONER: JOhn C Depp, ” CALIFORNIA CASE NUMBER (f any assigned by court):

' DEFENDANT/RESPONDENT: A b | aura Heard

CASE NUMBER (cf action pending outside California):

DEI;‘OSITION SUBPOENA FOR PERSONAL APPEARANCE AND
PRODUCTICN OF DOCUMENTS, ELECTRONICALLY STORED CL-2019-0002911
INFORMATION, AND THINGS IN ACTION PENDING OUTSIDE CALIFORNIA

THE PEOPLE OF THE STATE OF CALIFORNIA, TO (name, address, and telephone number of deponent, if known):

Raquel Pennington, 1168 Bellevue Ave., Apt 115, Los Angeles, California 90012
1. YOU ARE ORDERED TO APPEAR IN PERSON TO TESTIFY AS A WITNESS in this action at the followmg date, time,
and place:

Date: Sept. 12,2019 Time: 11:00 @M. Address: 9911 Michelson Drive, 7th Floor, Irvine, CA 92612

a. [ As adeponent who is not a natural person, you are ordered to designate ane or more persons to testify on your behalf as
to the matters described in item 4. (Code Civ. Proc., § 2025.230.) -
b. You are ordered to produce the documents, electronically stored information, and things described in item 3.
¢. This deposition will be recorded stenographically [~] through the instant visual display of testimony
andby [__] audiotape - videotape.

2. The personal attendance of the custodian cr other qualified witness and the production of the original records are required by this
subpoena. The procadure autharized by Evidence Code sections 1560(b), 1561, and 1562 will not be deemed sufficient compliance

with this subpoena.

3. The documents, electronically stored information, and thlngs to be produced and any testing or samphng being sought are described
as follows ((if electronically stored informalion is required, the form or forms in which each type of information is to be produced

may be specified) : See Attachment 3

[¥_] Continued on Attachment 3 (use form M0-025)
4. If the witness is a representative of a business ar other entity, the matters upon which the witness is to be examined are described
as follows:

[ Continued on Attachment 4 (use form. MC-025).
5. Attorneys for the parties to this action or parties without aftorneys are (name, address, lelephone number, and name of party

represented).

See Attachment 5

Continued on Attachment 5 (use form MC-025}. Page 10f 2
Form Adoped for Mangatory Uso DEPOSITION SUBPOENA FOR PERSONAL APPEARANCE AND Cate of Cii Procsdure, 5§ 2025.100-500,
SURPIOGS B a2 PRODUCTION OF DOCUMENTS, ELECTRONICALLY STORED 3036 o Goreanion Gado, & edben 1

INFORMATION, AND THINGS IN ACTION PENDING OUTSIDE CALIFORNIA W GOUITS. 63, G



SUBP-046

PLAINTIFE/PETITIONER: John C. Depp, Il CASE NUMBER:
DEFENDANT/RESPONDENT: Amper Laura Heard

6. [__] Other terms or provisicns from out-of-state subpoena, if any (specify):

] Continued on Attachment 6 (use form MC-025).

7. if you have been served with this subpoena as a custodian of consumer or employee records under Code of Civil
Procedures section 1985.3 or 1985.6 and a motion to quash or an objection has been served on you, a court order or
agreement of the parties, witnesses, and consumer or employee affected must be obtained before you are required to
produce consumer or employee records,

8. Al the deposition, you will be asked questions under oath. Questions and answers are recorded stenographically al the deposition;
later they are transcribed for possible use at trial. You may read the wrilten record and change any incorrect answers before you
sign the deposition. You are entitled fo receive wilness fees and mileage actually fraveled both ways. The money must be paid, at
the option of the parly giving notice of the deposition, either with service of this subpoena or at the time of the deposition. Unless the
court orders or you agree ofherwise, if you are being deposed as an individual, the deposition must take place within 75 miles of
your residence. The locafion of the deposition for all deponents is govemed by Code of Civil Procedure section 2025.250.

DISOBEDIENCE OF THIS SUBPOENA MAY BE PUNISHED AS CONTEMPT BY THIS COURT. YOU WILL ALSO BE LIABLE
FOR THE SUM QF $500 AND ALL DAMAGES RES -

Date issued: August 28, 2019

[SIGNATURE OF PERSON 1SSUING SUBPCENA

Camille M. Vasquez Attorney for Plaintiff John C. Depp, |

(TYPE OR PRINT NAME) (TITLE)

PROOF OF SERVICE OF DEPOSITION SUBPOENA FOR PERSONAL APPEARANCE AND PRODUCTION OF DOCUMENTS,
ELECTRONICALLY STORED INFORMATION, AND THINGS

1.- | served this Deposition Subpoena for Personal Appearance and Production of Documents, Electronically Stored Information, and
Things in Action Pending Qutside California by personally delivering a copy to the person served as follows:

a. Person served (name):

b. Address where served:

c. Date of delivery: d. Time of delivery:
e. Witness fees and mileage both ways {check one):
(1] were paid. Amount: ........... $

(2)[_] were not paid. :
(3) 1 were tendered to the witness's public entity employer as required by Government Code section 68097.2. The
amount tendered was (specify): $

f. Feaforservice: ......ouvvvvimeccnaans $

2. | received this subpoena for service on {dafe}:

3. [] |also served a completed Proof of Service of Nofice to Consumer or Employee and Objection (form SUBP-025)
by personally delivering a copy to the person served as described in 1 above.

4 Person serving:
a. [__] Nat a registered California process server
b. C_1 catifornia sheriff or marshal :
c. [ Registered California process server
d [ Employee or independent contractor of a registered California process server
Exempt from registration under Business and Professions Code section 22350(b)
f.  Name, address, telephone number, and, if applicable, county of registration and number:

1 declare under penalty of perjury under the laws of the State of {For California sheriff or marshal use only)

California that the foregoing is true and correct. | certify that the faregoing is true and correct.

Date: Date;

} - {SIGNATURE) ’ {SIGNATURE)

SLBP-045 [Rev. January 1, 2012] DEPOSITION SUBPOENA FOR PERSONAL APPEARANCE AND - y Page2of 2

PRODUCTION OF DOCUMENTS, ELECTRONICALLY STORED
INFORMATION, AND THINGS IN ACTION PENDING OUTSIDE CALIFORNIA
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ATTACHMENT 3

DEFINITIONS

1. “YOU” and/or “YOUR? shall mean and refer to Raquel Pennington.

2. “COMMUNICATION” and/or “COMMUNICATIONS” shall mean and refer to
any written and verbal exchanges between any person or persons or entities, including but not
limi'ted to verbal conversations, telephone calls, letters, e-mails, memoranda, reports, telegraphs,
faxes, exhibits, drawings, text messages, and any other documents which confirm or relate to the
written or verbal exchange, including applicable ELECTRONICALLY STORED
INFORMATION.

3. “ELECTRONICALLY STORED INFORMATION™ means data that is stored in an
electronic medium and shall include, by way of example only, computer programs, electronic mail
(including message contents, header information and logs of electronic mail usage), output
resulting from the use of any software program, including electronic, digital, or any other recorded
material whatsoever, including but not limited to, any notes, memoranda, videotapes, affidavits,
statements, papers, files, forms, data, tapes, printouts, letters, reports, communications, contracts,
agreements, telegrams, records, financial records, applications, correspondence, diaries, calendars,
recordings and transcriptions of recordings, voice mail messages recorded electronically and in
writing, email messages and printouts, photographs, diagrams, or any other writings, however
produced or reproduced, word processing documents, spreadsheets, databases, telephone logs,
contact manager information, Internet usage files, PDF files, .JPG files, .TIF files, . TXT files,
batch files, ASCII files, and any and all miscellaneous files and data arid shall include all active
data, deleted data, file fragmcnts; metadata, native file formats and forensic images thereof,

4. “DOCUMENT?” and/or “DOCUMENTS” unless otherwise indicated, are used in
their customarily broad sense and shall refer to and mean all writings and other tangible things of
any nature whatsoever, and shall include, but not be limited to, all writings (or drafts thereof),
medical records, drawings, graphs, charts, photographs, phone records, other data compilations or
storage devices from which information can be obtained (even if such information must be

translated into a reasonably usable form), magnetically recorded or stored information generated
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b'y a computer, contracts, agreements, communications, correspondence, telegrams, memoranda,
records, reports, books, summaries or records of telephone conversations, summaries or records of
personal conversations or interviews, diaries, forecasts, statistical statements, work papers, drafts,
accounts, analytical rgcords, minutes or records of meetings or confe}ences, records, reports or
summaries of negotiations, brochures, pamphlets, circulgrs, calendars, notes, marginal notations,
bills, invoices, checks, lists, journals, advertising, and all other written, printed, recorded or
bhotographic matter or sound reproductions, or tangible representations of things, however
produced or reproduced, including ELECTRONICALLY STORED INFORMATION and all
nonidentical copies of the foregoing.

5. “RELATING TO” means, without limitation, constituting, containing, showing,
reflecting, discussing, concerning, commenting upon, mentioning, evidencing, quoting,
describing, or referencing in any way, directly or indirectly.

6. “MR. DEPP” meﬁns and refers to John C. Depp, II.

7. “MS. HEARD” means and refers to Amber Laura Heard.

8.  “DECLARATION” means and refers to _the documents titled “Declaration of
Amber Laura Heard”, dated April 10, 2019, which was filed by MS. HEARD in this proceeding
on April 11,2019. A true and correct copy of the DECLARATION is attached as Attachment 3-1.

INSTRUCTIONS

9. When necessary, the singular form of a word shall be interpreted as plural, and the
masculine gender shall be deemed to include the feminine, in order to bring within the scope any
DOCUMENTS which might otherwise be construed to be outside the scope of these Requests.
The terms, “and” and “or,” have both conjunctive and disjunctive meanings, and “each,” “any,”
and “all” mean “each and every.”

10.  All undefined terms shall be interpreted according to their plain and commonsense
meaning. -

It DOCUMENTS should be pr_oduced as single page .tiff format files imaged at 300
dpi, witﬁ the exception of stand-alone Databases (¢.g., Access), spreédsheets (e.g., Excel), slide

presentations (e.g., PowerPoint), video files, and audio files, which should be produced in native
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format. Each tiff file should have a uniqrue name-matching the Bates number labeled on the
corresponding page. Color DOCUMENTS should be produced in color.

12.  DOCUMENTS should be produced with (a) a delimited data file (.dat), and (b) an
image load file (.opt and/or .Ifp). Each .tiff in a production must be referenced in the
corresponding image load file. The total number of documents referenced in a production’s data
load file should match the total number of designated document breaks in the image load file for
the pr(;duction. .

13. DOCUMENTS should be produced with extracted metadata for each DOCUMENT
in the form of a .dat file. The metadata should include the following fields, to the extent such

fields are available in the original DOCUMENT as it originally existed in its native format:

Bateé_Begin The bates label of the first page of the document
Bates End The bates label of the last page of the document
Attach Begin The bates label of the first page of a family of documents
(e.g., email and attachment)
Attach_End ‘ The bates label of the last page of a family of documents
Sent Date For email, the sent'date of the message
Sent Time For email, the sent time of the message converted to GMT
Email_Author The sender of an email message (email FROM)
Recipient - The recipients of an email message (email TO)
CC | The recipients of a copy of an email message (email CC)
BCC The recipients of a blind copy of an email message (email
BCC)
Custodian The custodian in whose file the document was found,
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including all duplicate custodians
Datercvd Date received : )
Datesent Date sent
Subject | E-mail subject
Author The person who created the document
Modifier The person who last modified the document
Created The creation date of the document
Last Modified The last modified date of the document
Title The title of the document
File Name The name of the file
File Extension The file extension of the document
MDSHash' | The MD5 Hash Value of the document
Message 1D .The Message ID_of the email and/or attachment
Mailstore The name of the Mailstore in which the email and/or
attachment is contained
File Size The size of the file
| File Path Original file path of the document as it existed in the normal
course of business or the folder location if the
document/email is contained in a Mailstore
Number Pages The number of pages in the document‘

14.  All DOCUMENTS attached to and/or embedded in an e-mail and/or other
DOCUMENT must be produced contemporanecusly and sequentially after the parent e-

mail/document. -
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15. In producing DOCUMENTS, you shall furnish all DOCUMENTS in your
possession, custody, or control. Without limitation of the term “control,” a DOCUMENT is
deemed to be in your control if you have the right to secure the DOCUMENT or a copy thereof
from another person or public or private entity having actual possession thereof, or if you have the
practical ability to obtain the DOCUMENT from a third-party, irrespective of any legal
entitlement to the DOCUMENT. If any original DOCUMENT requested is not in your possession,
custody, or control, then you are required to produce the best available copy, and to state, to the
best of your knowledge, the name and address of the person in possession and/or control of the
original. The fact that a DOCUMENT is in possession of another person or entity does not relieve
you of the ,obligation to produce your copy of the DOCUMENT, even if the two DOCUMENTS
are identical. In addition, any copy of a DOCUMENT shall be produced if it differs in any respect
from the original {(e.g., by reason of handwritten notes or comments haviné been added to copy
which do not appear on the original or otherwise).

16.  Ifresponsive DOCUMENTS no longer exist because they have been destroyed,
cannot be located, or are otherwise no lohger in your possession or subject to your coﬁtrol, |
identify each DOCUMENT and describe the circumstances under which it was lost or destroyed.

17. All DOCUMENTS should be organized and labeled to correspond by number with
the numbered categories set forth in these Requests. If a DOCUMENT is responsive to more than
one Request, reference that DOCUMENT in your written response to each Request to which it is
responsive or in a load file identifying the same.

18. A Request fora DOCUMENT shall be deemed to include a request for any and all

file folders within which the DOCUMENT was contained, transmittal sheets, cover letters,

| exhibits, enclosures, or attachments to the DOCUMENT in addition to the DOCUMENT itself.

19. If you claim that any DOCUMENT is, in whole or in part, beyond the scope of
permissible discovery (including but not limited to any claim of privilege or confidentiality),
specify in detail each and every ground on which such claim rests and identify generally what the
document is. If you assert any claim of privilege, then at the tirﬁe of production you are to furnish

a privilege log that specifically identifies each DOCUMENT (or-portion) withheld by (a) date, (b)
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author, (c) recipient, (d) persons copied, (¢) general description of the subject matter of the
DOCUMENT, and (f) a statement of the specific privilege claimed and the basis upon which such
privilege is claimed as to each separate DOCUMENT (or portionj withheld. The privilege log
should contain enough specificity, but without disclosing privileged informatiop,'to allow
Plaintiffs and the Court to adequately assess the privilege claimed.

20.  To the extent you consider any portion of the following Requests to be
objectionable, (a) identify the portion of the Request claimed to be objectionable, (b) state the
nature and basis of the objection, and (c) produce DOCUMENTS responsive to any portion of
such Request that is not claimed to be objectionable.

21.  Ifyou believe'that any Request is unclear, unintelligible, or because of its wording
otherwise prevents you from responding fully to that Request, identify the ambiguity or source of
confusion and explain the definition and understanding that you relied upon in responding. It shall
be insufficient to object to a particular Request on the grounds that it is vague, ambiguous, or
otherwise unclear, and withhold DOCUMENTS on that basis without seeking clarification.

DOCUMENT REQUESTS

Request No. 1:

All DOCUMENTS or COMMUNICATIONS YOU reviewed and/or rélied upon in
preparation for YOUR deposition.
Request No. 2:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California in late 2012 or early 2013, as described in § 5 of MS. HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 3

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California on March 8, 2013, as described in § 6 of MS. HEARD’S
DECLARATION.
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Request No. 4:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident
occurring on a flight from Boston, Massachusetts to Los Angeles, California on or about May 24,
2014, as described in {9 7-8 of MS. HEARD’S DECLARATION.

Request No. 5:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSO]:\I, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in the
Bahamas on August 17, 2014, as described in 19 9-11 of MS. HEARD’S DECLARATION.
Request No. 6: .

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles on December 17, 2014, as described in § 12 of MS. HEARD’S DECLARATION.

Request No. 7:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and aﬁy
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident
taking place in a hotel room in Tokyo, Japan on January 25, 2015, as described in q 13 of MS.
HEARD’S DECLARATION. '

Request No. 8:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Australia on March 3 through March 5, 2015, as described in §f 14-18 of MS, HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 9:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California in March 2015, as described in 4 19-20 of MS. HEARD’S
DECLARATION.
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Request No. 10:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Thailand and Malaysia in August 2015, as described in § 21 of MS. HEARD’S DECLARATION.
Request No. 11:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California on November 26, 2015, as describ;d in § 22 of MS. HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 12: _

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California on December 15, 2015, as described in 9 23-33 of MS. HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 13:

All DOCUMENTS concerning YOUR in-person interactions with MR. DEPP in or around
December 2015.

Request No. 14:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, Cal‘ifomia on April 21, 2016, as described in §] 34-35 of MS. HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 15:

All DOCUMENTS concerning YOUR in-person interactions with MR. DEPP on or
around April 21, 2016.

Request No. 16:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in

8
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-
Los Angeles, California on May 21, 2016, as described in §Y 36-42 of MS. HEARD’S

DECLARATION.
Request No. 17:

All DOCUMENTS concerning YOUR in-person intc‘ractions with MR. DEPP on or
around May 21, 2016.
Request No. 18:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any PERSON, includin
COMMUNICATIONS RELATING TO how MS. HEARD came to have those purported injuries
on her face on May 27, 2016.

Request No, 19:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO any other domestic abuse
incidents in which MS. HEARD assaulted MR, DEPP,

Request No, 20:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the incident between MS.
HEARD and Tasya van Ree that occurred at the Seattle-Tacoma International Airport on
September 14, 2009, which prompted MS. HEARD’s arrest.

Request No. 21:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, includiﬁg but not limited to MS. HEARD, RELATING TO any other domestic abuse
allegations against MR. DEPP not identified in Request Nos. 2 through 20‘.

Reguest No. 22:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO MS. HEARD’S relationship
with Elon Musk.

Request No. 23:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

e but
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PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO MS. HEARD requesting
Ms. Trinity Esparza and Mr. Brandon Patterson of the Eastern Columbia Building to give a
statement to People Magazine about one week after MS. HEARD made her domestic abuse
allegations against MR. DEPP on May 27, 2016.

Request No. 24:

All DOCUMENTS concerning the affidavit that you submitted to help MS. HEARD
obtain the temporary restraining order against MR. DEPP on May 27, 2016, including but not
limited to drafts of the affidavit.

Request No. 25:

All COMMUNICATIONS by and between YOU and any PERSON, including but not

limited to MS. HEARD, concerning the affidavit that you submitted to help MS. HEARD obtain

the temporary restraining order against MR. DEPP on May 27, 2016,

63483943 v

10
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VIRG I NIA:
IN THE CIRCUIT COURT OF FAIRFAX COUNTY
JOHN C. DEPP, 11
Plaintiff,
v. ¢ Civil Action No.: CL-2015-00029]1

AMBER LAURA HEARD

Defendant.

DECLARATION OF AMBER LAURA HEARD
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DECLARATION QF AMBER LAURA HEARD

1, Amber Laura Heard, declare as follows:

I. I am a party ‘in tﬁe above-entitled action. [ have firsthand, personal knowledge of
the facts set forth below and if called as a witness could competently testify thereto,

2. " 1first met John C. Depp, 11 (“Johnny™) in 2009, and we started dating around the
end of 201 | of early 2012. For the first year of our relationship, Johnny was sober and our
relationship blossomed. We were in love.

3 About a year into our relationship, I began to witness Johnny abusing drugs and

alcohol or would notice that he was drunk or high. He frequently went in and out of drug and

alcohol dependency medical care, including 24-hour live-in medical aid for the last three years of

our relationship. On some occasions, when Johnny simultaneously used both illegal narcotics and
prescription medications 1 have had to get him medical attention. Whenever he was using, |
worried for both of us. He would become a totally different person, often delusional and violent.
We called that version of Johnny, “the Monster.”

4, Johnny often would not remember his delusional and violent conduct after he came
out of his drunk or medicated states, Eventually, as his abuse continued, [ began to document the
injurie; and destruction with photographs or videos so that I could show Johnny what he had done
while in his altered state. Because | loved Johnny, 1 had believed his multiple promises that he
could and would get better. 1 was wrong.

Late 2012/Early 2013, Los Angeles, California:

5. The first time Johnny hit me was at the end 0of 2012 orin early 2013. We were in
Los Angeles, California, talking about & tattoo, and I faughed at something Johnny had said. |
thought he had made a joke. He responded by slapping me across the face. Each hit was harder
than the one before. The third hit knocked me to the floor. Idid not respond physically or
verbally; | [roze, whether out of fear or shock, and then 1 went home without saying a word. 1

thought about leaving Johnny then.

12377181




o oo ~3 o A oW %] —_

MR ON RO RN ONONON ke e e et et e e e e e
[ - Y L e Y - S T - N T N SR

March 8, 2013, Los Angeles, California:

6. Johnny hit me again on March 8, 2013 in my Los Angeles home. This was just ane
unfortunate incident i;1 a series around that time where Johany would become volatile and violent
when under the influence of drugs and alcohol, then contrite and apologetic when he would sober
up. Oﬁ this particular incident, Johnny was getting drunk and high alone, and was angry that | had
hung up a painting given to me by someone 1 had formerly dated. He tried to set fire to_the
paining the following morning. Johnny’s team and I asked my sister Whitney to come over to try
10 intervene with Johnay, which she did. At some point after she lefi, Johnny resumed his fight
with me, and hit me so hard that blood from my lip ended up on the wall. Attached hereto as
Exhibit 1 is a true and correct copy of a text message exchange Johnny and | had the following
Tuesday. On my phone, [ had labeled Johnny as “Steve,” and on his phone, he labeled me “Slim,”
in part to protect our privacy if anyone else came into possession of‘our phones.

May 24, 2014, Flight from Boston, Vassachusetts to L.os Angeles, California:

7. On ar about May 24, 2014, I met Johnny in Boston, and we both flew from Boston
to Los Angeles on a private plane. Johnny appeared to have been drinking heavily and was
holding a bottle of champagne when | met him in the moming. On the flight, Johnny ordered the
flight attendants to give him an oxygen tank, and drank heavily. Johnny's handlers told me that he
was upset that | was filming a movie with a romantic scene with James Franco the day before.
Soon, Johnny began to throw objects at me. Instead of reacting to his behavior, I simply moved
seais. That didn’t stop him. He provocatively pushed a chair at me as 1 walked by, yelled at me,
and taunted me by yelling oﬁt the name “James Franco,” Atsome point, I stood up, and Johnny
kicked me in the back, causing me to fall over. Johnny threw his boot at me while I was on the
ground, Johnny continued to scream obscenities until he went into the plane bathroom and passed
out locked in the bathroom for the remainder of the flight, Attached hereto as Exhibit 2 is a true
and correct copy of text messages exﬁhanged between me and Johnny (labeled “Steve™) dated May
25,2014. In them, Johnny edmitted, “Once again, 1 find myself in a place of shame and regret.

Of course, I am sorry. [ really don’t know why or what happened. But [ will never do it again.”
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R Johnny’s assistant Stephen Deuters (labeled *“Stephen® on my phone) also texted
me on May 235, 2014 to pass along Johnny’s apologies for his behavier during the flight, Stephen
admitted that Johnoy “was appalled. When I told him he kicked you, he eried.” Attached hereto
as Exhibit 3 is a true and correct copy of the text message exchange between me and Deuters dated
May 25, 2014, in which Deuters confirmed my memory of what took place and relayed messages
from Johnny to me. Specifically, Exhibit 3 was generated by a forensics expert who extracted
these text messages from my phone in 2016 to disprove allegations that 1 had somehow doctared
or fabricated these messages.

August 2014, Bahaﬁms: _

9. In August of 2014, Johnny and | tock a trip to the Bahamas to try to help Johnny
detox under the supervision of his full-time, live-in nurse, Debbie Lloyd. While we were in the
Bahamas, Johnny had a number of manic episodes requiring medical attention that Debbie was
unable to manage on her own, so we flew in Dr. David Kipper, Johnny’s private doctor, to help
manage his increasingly severe episodes.

10.  On August 17, 2014, while in the Bahamas, Johnny and I got into a fight during
which Johnny i(icked and pushed me to the ground, slapped me with an open hand, and grabbed
me by the hair. During his attack, Johnny kicked the deor so hard that it splintered Artached
hereto as Exhibit 4 are true and correct copies of photographé qf the broken door.

1. Tcontacted Dr. Kipper and his assistant Debbie Lloyd for help with Johnny and
managing his complex drug regimen. They both amrived on the night of August 17, 2014, and
observed my injuries. We all continued to monitor Johnny for several days thereafter. Attached
hereto as Exhibit 5 are true and correct copies of text messages | exchanged with Dr. David Kipper
and his assistant Debbie Lloyd during that time frame.

December 17, 2014, Los Angeles, California:

12. On December 17,2014, after Johnny had a particularly violent episode, he

apologized for his behavior, calling himself a “fucking savage.” Attached hereto as Exhibit 6 are

true and correct copies of screenshots of that text message exchange (again, Johnny is “Steve™).
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January 25, 2015, Tokye, Japan:

13.  On or around January 25, 2015, Johnny and 1 were in a hotel room in Tokyo, Japan.
Johnny shoved me, slapped me, and grabbed me by my hair. When I tried to stand up, Johnny
muscled me back to the floor. He stood 0\.'er me an-d yelled as I cried on the floor.

March 2015, Australia:

14, On March 3, 20]5, ] arrived in Australia to meet Johnny after | had been filming a
movie. [t was the first time I had seen Johnny in about a month, and I noticed that Johnny had lost
a lot of weight and was behaving erratically. At some point in the next few days, I watched
Johnny pull out what I later found out was a bag of MDMA (ecstasy); even though Johnny was
supposed to be clean at that time, Johnny told me that { had not explicitly forbidden him from
taking ecstasy. The argument heated up, and Johnny pushed me, slapped me, and shoved me to
the ground before I retreated to a locked bedroom and went to sleep, as | was jet-lagged from the
travel.

- 15, When [ woke up the next morning, | went downstairs to find that Johnny was still
awake, and that he had stayed up al] night, having taken about eight MDMA pills. He was also
drinking again. We got into a fight that J ohn;ly made physical, and [ barricaded myself in one of
the rooms. That didn’t stop Johnny from busting through the deor of the room | was in. By
nightfall, Johnny had hit me multiple times, shoved and pushed me to the ground, choked me, and
spit in my face. Johnny then handed me a liquor bottle that he was drinking from, and asked me,
“What are you going to do?” [ threw the bottle on the floor. Johnny respanded by starting to
throw cans and unopened glass bottles at me. [ wanted Johnny to go to sleep, in hopes that he
would sober up. Instead, he began to fight with me about our upcoming marriage. 1 observed as
Johnny then called multiple lawyers and representatives, including Tracey Jacobs, then his agent
at the United Talent Agency.

16.  That night, Johnny shoved me into a ping pong table that collapsed undemeath me.
Johnny threw bottles through the window panels of a glass door, bre;'iking two panes, and leaving
glass cverywherel. Johnny then grabbed me, gripping my body and nightgown. He tore the

nightgown off, and at some point, I was naked and barefoot, covered in alcohol and glass. Johnny

12377781 -4~




L TR P R S ]

wn

grabbed me by my hair and choked me against the refrigerator in the kitchen. 1 tried to stand
myself up but | was sliding around the glass-strewn floor and countertop. Johnny theew me away

from him, and I tried to run away as Johnny continued to throw objects and alcoho! at me. In one

of the most horrific and scariest moments of this three-day ordeal, Johnny grabbed me by the neck

and collarbone and slammed me against the countertop. [ struggled to stand up as he strangled
me, but my arms and feet kept slipping and sliding on to the spilled alcoho! and were dragged
against the broken glass on the countertop and floor, which repeatedly slashed my feet and arms.
Scared for my life, I told Johnny, *You are hurting me and cutting me.” Johnny ignored me,
continuing to hit me with the back of one closed hand, and slamming a hard plastic phone against
a wall with his other until it was smashed into smithereens. While he was smashing the phone,
Johnny severely injured his finger, cutting off the tip of it. 1did not throw a vodka bottle-—or any
other kind of bottle—at Johnny, nor did 1 cause that injury to Johany's finger. Once I was able to
get away, | barricaded myself in an upstairs bedroom, and tried to go to sleep.

17.  On the third day of Johnny staying awake without sleeping, I came downstairs to
find numerous messages Johnny had written to me around the house, on the walls and on my
clothes, written in a combination of oil paint and the blood from his broken and severed finger.
Johnny also urinated all over the house in an attempt to write messages. 1 was only able to capture
a few pictures of these messages because ! had barricaded myself in my bedroom, even though
they had been spread all over the house. Attached hereto as Ex.hibit 7 are true and correct pictures
of messages Johnny had smeared in his blood and paint in the bathroom adjoining the bedroom I
had barricaded myself in.

18. By ihe time [ got the securit;} guards to come upstairs, it had been almost 24 hours
now since Johnny had cut off part of his finger. His team was worried about the blood he had lost,
and 50 he was rushed to hospital. Afterwards, I flew back to Los Angeles, and Johnny returned to
his separate house in West Hollywood. | had a busted lip, a swollen nose, and (‘:ufs all over my
body, which friends, family, medical professionals, and co-workers all witnessed. To this day, !
still have scars on my arms and feet from this incident. Attached hereto as Exhibit 8 is a true and

correct copy of a picture of scars that are still an my left arm from this incident.
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March 2015, Los Anpeles, California:
19.  Later in March, 2015, Johnny and I were in Los Angeles, California. Johnny's

hand was still in a cast following the incident in Australia, After becoming enraged, he began to
destroy personal property all aver the house, including my belongings in my closet. My sister
Whitney was there, so when Johnny lunged to hit me, Whitney placed herself between us. Johnny
tumed his attention to Whitney, who was standing on the top of a flight of stairs, and moved on
her. Acting in defense of my sister, as [ was scared for her physical safety, 1 punched Johnny in
the face to draw his attention away from her. That was the only time I ever hit Johnny. At that
point, house security intervened and separated us. Attached hereto as Exhibit 9 are true and
correct copies of a text message exchange Whitney had with Kevin Murphy (the house manager)
following that incident. Attached hereto as Exhibit 10 is 2 true and correct copy of excerpts of the
tran-script of my deposition dated August 13, 2016, in which I previously testified under oath about
that incident. Attached hereto as Exhibit 11 is a true and correct copy of a video r.;:ccrpt of that
deposition testimony. '

20,  After he attacked me and my sister in March of 2015, Johnny seemed 1o get clean
and quit using everything other than his prescription medications. For some manths, things were
peaceful. Then, in July of 2015, Johnny started to drink wine and smoke marijuana again.
August 2015, Thailand and Malaysia: ‘

21. In August of 2015, Johnny and I traveled to Southeast Asia. While on the Eastem

: Oriental train, Johnny picked a fight with me, and started hitting and pushing me against a wall by -

grasping my throat and holding me there. I remember being afraid that Johnny mighf not know
when to stap, and that he might kill me. .
November 26, 2015, Los Angeles, California:

22, OnNovember 26, 2015, which was Thanksgiving, Johnny and | were in Los
'Angeles, and got into another physical fight. Johnny ripped my shirt, and threw me around the
room. He threw a wine glass and a heavy glass decanter at me, which luckily missed. At one

point, Johnny pushed me, and I fell over the back of a lounge chair and hit my head against a brick
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wall. Ilater learned that | had gotten a sizeable lump on the back of my head, and that my lip had
busted open.
December 15,2015, Los Argeles, California:

23.  Onthe night of December 15, 2015, | had plans to meet with my friends Raquel
“Rocky™ Pennington and Melanie at Johnny's and my penthouse in Los Angeles. Before they
arrived, Johnny picked another fight with me. He threw another decanter at me, knocked items
around the room, and punched the wall, He slapped me hard, grabbed me by my hair, and dragged

me from a stairwel] to the office to the living room to the kitchen to the bedroom and then to the

| guest room. [n the process, he pulled large chunks of hair and scalp out of my head,

24, Hoping to avoid the violence, I tried to calm Johnny down, and then went upstairs
to try to remove myself from the situation. Johnny followed me, hit me in the back of my head,
grabbed me by my hair again, got in frant of me on the steps, and then dragged me by my hair up
the last few steps. At the top of stairs, Johnny shoved me twice, which made me fear | would fall,
1told Johnny that he had broken my wrist in an attempt to get him to stop.

25.  Johnny kept hitting me, and each time he knocked me down, I chose to react by
simply standing up and looking him in the eye. Johnny responded by yelling, “Oh, you think
you're a fucking tough guy?” He reeled back and head-butted me in my face, bashing my nose, -
which immediately began. bleeding, sending searing pain through my face. I instantly started
tearing up, and | thought that | would have to go to the hospital. 1 told Johnny | wanted to leave
him, and that [ would call the police if he ever touched me again. When | began to walk away
toward the guest apartment, he responded by pushing me, then grabbed me and pulled me from
one room to the next, gripping me hy my hair. )

26. By the time Johnny had dragged me into the upstairs office, 1 told Johnny that I was
leaving him, since I could not put up with his behavior any longer, Johnny reacted by grabbing
me by my throat, pushing me down to the ground, and punching me in the back of my head, He
grabbed me by my hair, slapping me in the face, and screaming at me something like, “I fucking
will kill you - I’ll fucking kill you, you hear me?” There were chunks of my hair everywhere and

indentations in the carpet where 1 was dragged.
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27.  Atsome point, the fight continued onto a bed. Johnny got on top of me with his
knee on my back and the other foot on the bedframe, while repeatedly punching me in my head,
and he screamed—as loudly as I've ever heard him scream-—*I fucking hate you over and over
again. The bedframe splintered under the weight of the pressure of his boot. Jehnny hit me with
his closed fists, and | remember being unable to hear myself scrcaming because he had pushed my
face into the mattress. I screamed as loudly as I couid, hoping Johnny would realize he was
severely hurting me. For a while, | could not scream or breathe, [ worried that Johnny was in a _
blacked-out state and unaware of the damage he was doing, and that he could actually kill me. To
this day, I do not know how the fight ended. Attached hereto as Exhibit 12 are true and correct
copies of photographs of the hair he pulled out of my head and the bedframe he splintered during
the course of this violent episode, |

28.  The first thing I remember after the fight was Rocky coming into my room, and
screaming “Oh my god! Ch my god! Oh my god!” as she saw me. Together with Melanie, who
had also arrived, we calied Erin Boeurum, a nurse, who instructed us on how to conduct a
concussion check over the phone. Ihad severe headaches and other pain for at least a week
afterward.

29.  llater learned, that when Raocky and Melanic arrived, broken glass and chunks of
hair were strewn across the downstairs of the penthouse. True and correct copies of pictures of my
injuries from that occasion are attached hereto as Exhibit 13.

30.  Johnny also had writtcn a message on the countertop in our kitchen in gold sharpie
that said, “Why be a fraud? All ts such bullshit.” A true and correct copy of a picture of that
message is attached hereto as Exhibit 14,

31.  That night, I texted my publicist Jodi Gottlieb (who lives in Los Angeles) to Iet her

know that | had been badly injured, and that I might not be able to make an appearance on the Late

| Show that was scheduled for the following day depending on the extent of my bruising, 1 told her,

“I'had an accident tonight Jodi. 1'm really bruised and might have a black eye or two tmrw — same
with my nose. . . . But won’t know how bad the bruising is until the morning.” I told Jodi that I

had had an accident because, like many who experience abuse, 1 was afraid of exposing this aspect
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of my relationship with Johnny to her or the world. A true and correct copy of the text message |
sent Jodi is attached hereto as Exhibit 15 (my message in white, Jodi’s in biue). I asked Melanie
and Rocky to help cover up the bruises, bleeding, and swelling so | could make it to the Late Show
appearance without exposing Johnny.

32. A day ortwo later, | went to Dr. Kipper’s office to get a concussion check follow-
up examination. Lisa Beane, the nurse who saw me followed rﬁe out o the parking lot, and told
me that she recognized that [ “was in trouble,” and advised me to call her if [ was attacked again.

33, Attached hereto as Exhibit 16 are text messages I exchanged with Rocky a few
days later, on December 20 and 21, 20135, in which we discussed the attack from the night of
December 15, 2015 (my messages are in white, hers ere in blue).

April 21, 2016, Los Angeles, Californfa:

34.  On April 21, 2016, | was hosting my own 30" birthday party at our penthouse.
Johnny arrived to the party late and inebriated, and, after our guests had left, we started to fight.
During the course of that ﬁghl; Johnny threw a magnum-sized bottle of champagne against the
wall, and shattered a glass against the floor. Johnny grabbed me by the shoulders, pushed me onto
the bed, and blocked the bedroom door when | tried to leave. He grabbed me by my hair, and
violently shoved me to the floor. [ later applicd for a domestic violence restraining order, and
cited that incident as part of the reason | was afraid of Johnny. His lawyers later deposed me and
asked about that incidemt. Attached hereto as Exhibits 17, I8, and 19 are true and correct copies of
excerpts of the transcript of my deposition dated August 13, 2016, in which I previously testified
under oath about that incident. Attached hereto as Exhibits 20, 21, and 22 are true and correct
copies of the video excerpts of that deposition testimony.

35.  Johnny and I did not speak for a month after my birthday, Nonetheless, during that
month, [ found myself unable to sleep through the night because I was afraid that Johnny would
come home and instigate a fight. | even inquired about the possibility of having my locks changed
because Johnny and his team had keys to the house, and | nelver knew when—or in what state—he

would come home.
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May 21, 2016, Los Angeles, California:

36. On Mdy 21, 2016, Johnny and [ met at our home in Downtown Los Angeles to
discuss our relationship. His behavior was erratic, and as I felt increasingly unsafe, I texted fosh
and Rocky—who lived next door—to have them come over. 1 also called our mutual friend iO
Tillet Wright to mollify Johnny. Johnny started to scream at iO over the phone, left to go upstairs,
then came back downstairs and grabbed my phone, threatening i0O and calling him names. At
some point, iO yelled at me to “get out of the house.” When Johnny heard that, he wound up like
a baseball pitcher and threw the phone in my face, as hard as he could. I yelled, “You hit my
face,” and started to cry. | had been sitting on the couch, cross-legged, and Johnny grabbed my
hair and started to slap, shake and yank me at‘round the room while I continued to scream. I wes
questioned about this topic during my August 13, 2016 deposttion. Attached hereto as Exhibits 23
and 24 are true and correct copies of excerpts of the transcript of my deposition dated August 13,
2016, in which I previously testified under oath about that incident. Attached hereto as Exhibits
25 and 26 are true and correct copies of the video excerpts of that deposition festimony.

37.  Rocky had a key to our penthouse, and let herself in. When she entered, Johnny
noticed, turned, and let go of me, allowing me to retreat to the corner sofa. Both fehnny and
Rocky ran toward me at the same time. Rocky threw herself in between Johnny and me, and
raised her arms. Johnny ran into Rocky, and pushed her arms down. She calmly planted herself
and said, “Stop, Johnny.” Johany grabbed Rocky’s arms again and threw them ta her sides. |
collapsed onto the couch, with Johnny standing over me. Johnny repeatedly screamed at me, “Get
the fuck up, Amber.” 1did not move, and Johnny got closer , screaming “Get the fuck up, Amber”
about ]0 times. At some point, Rocky got between us, and placed her anms over me protectively.

38.  The door opened and someone yelled, “Boss! Boss!” Jerry Judge and Sean Bett,
Johnny's private security guards, came in. Johnny stood up and then | stood up. 1ran to the
corner of the room and said, “Jerry, he hit me, if he hits me one mere time I'm calling the police! 1
will call the police!™ At the time, | did not realize that iO had been on speakerphone since Johnny
had thrown my phong at hy face. |later leamed that, et some point, iO had hung up and called

9tl.
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39.  Johnny smashéd various objects around the house with 8 wine bottle as he left.
Josh—Rocky’s fiancé—entered and told Rocky and me to stay in PH 1 (the neighboring
Penthouse Josh and Rocky lived in). Josh met Johnny in the hallway, where they squared off.
Johnny did not touch Josh. Instead, Johnny smashed more items in the hallway, spilled wine
everywhere, and kicked a hole in a solid door. Johnny then demanded to be let into PH 5, my
apariment where all of my belongings were at the time, Either Jerry or Sean opened the door,
despite my repeated requests not to let Johnny in due to his longstanding history of destroying my
possessions when he would get angry. After entering, Johnny destroyed everything he could and
: chased Liz Marz out of the penthouse carrying a wine bottle. He also destroyed all of Rocky’s
beads (which she used in her work) that were supposed to be used in her show the next day.
Johnny’s security guards stood by the entire time. Attached hereto as Exhibit 27 is a true and
correct copy of an excerpt of the transcript of my deposition dated August 13, 2016, in which I
previously testified under oath about Sean and Jerry's inaction. Attached hereto as Exhibit 28 is a
true and correct copy of the video excerpt of that deposition testimony. Attached hereto as Exhibit
29 are true and correct copies of photographs of the aftermath of Johnny’s destruction that night.

40. At some point during Johnny's destruction, while I was hiding in PH 1, I called my
attomey, Samantha Spector, with whom | had been consulting about my situation with Johnny, to
ask fO.r her advice. I was afraid to give the police a statement that would create an international
media incident for either Johnny or me, and my instinct was still to protect Johnny and our
privacy. When the police officers arrived, | tofd them I decline to give any statement at this time
as per the advice of my counsel.” The officers repeatedty requested that 1 cooperate by providing
a statement so that they could take action, but I declined. They did, however, conduct a search of
the apartments, which they insisted was necessary in order to ensure my safety. Attached hereto
as Exhibit 30 is a true and correct copy of an excerpt of the transcript of my deposition dated
August 13, 2016, in which | previously testified under oath about that interaction. Attached hereto
as Exhibits 31 is a true and correct copy of the video excerpt of that deposition testimony.

41.  During this time, | also texted Melanie. Attached hereto as Exhibit 32 is a true and

cortect copy of the text exchange between us that night (my messages in white, hers in blue).
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42,  Attached hereto as Exhibit 33 are true and correct copies of photographs of the
injuries [ sustained on May 21, 2016, which were take.n between May 21 and May 28, 2016.

May 27, 2016, Los Angeles, California:

43,  After the May 21, 2016 attack, [ resolved to leave Johnny for good. | filed a
request far a domestic violence restraining order in Los Angeles Superior Court. Attached hereto
as Exhibit 34 are true and torrect copies of the Application for Domestic Violence Restraining
Order, the Declaration of Amber Laura Depp, the Declaration of Raquel Rose Pennington and the
exhibits thereto, and the Declaration of Samantha F. Spector, Esq. Re Ex Parte Notice and In
Support Of Petitioner Amber Laura Depp’s DVRO Request, all of which were filed on May 27,
2016.

44,  On May 27, 2016, | appeared in Court for a hearing on my request for a domestic
violence restraining order. At that time, [ was still bruised following Johnny's violent attack six
days prior. The Court granted the domestic violence restraining order against Johnny, Attached
| hereto as Exhibit 35 is a true and correct copy of the Court’s Notice of Hearing and Temporary
Restraining Order filed on May 27, 2016.

June 2016, Los Angeles, California:

45.  In June of 2016, the media hégan reporting that there were individuals who claimed
to have witnessed me between May 21, 2016 and May 26, 2016, and claimed that 1 did not appear
to have been injured. Others claimed that my injuries were faked based on photogréphs I had
taken, in which my bruises had been deliberately covered using my hair. Of course, as 1 already
mentioned, other photographs that were taken of me during that time period show my injuries.
Likewise, mulliple people | saw at personal and privaie cven.ts noticed my injuries and inquired
whether they could help, but also told me they could not comment publicly because they had
reason to fear that they would lose their job or livelihood if they cooperated with me.

46.  As part of Johnny’s defense in my divorce lawsuit, his lawyers claimed that 1 was
arrested for a domestic physical altercation with my former wife, Tasya van Ree. That account
was deliberately misleading, since the police released me with no charges ever being brought. Ms.

van Ree has publicly contradicted the media reports generated by Johnny's team, and said, *'In
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2009, Amber was wrongfully accused for an incident thgt was misinterpreted and over-
sensationalized by two indtviduals in a power position. [ recount hints of misogynistic attitudes
toward us which later appeared 16 be horﬁophobic when they found out we were domestic partners
and not just ‘friends.” Charges were quickly dropped and she was released moments later. It's
disheartening that Amber's integrity and story are Being questioned yet again. Amber is a brilliant,
honest and beautiful woman and | have the utmost respect for her, We shared 5 wonderful years

together and remain close to this day.” A true and correct copy of a June 8, 2016 article that

appeared on E! Online recounting Ms. van Ree’s staternent is attached hereto as Exhibit 36.

47. * Onlune 6, 2016, iO Tillet Wright—who was on the phone with Johnny and me
during the May 21, 2016 fight and called 91 I—l:eacted to one of these media accounts on Twitter.
i0's Twitter handle is “iOlovesyou.” Attached hereto as Exhibit 37 are true and correct copies of
the five tweets 10 posted on June 6, 2016.

48.  OnJune 13, 2016, iO filed a declaration with an accompanying exhibit. Attached
hereto as Exhibit 38 is a true and correct copy of the Declaration of iO Tillet Wright and the
exhibit thereta. |
January 13, 2017, Los Angeles, California:

49,  After [ obtained the restraining order against Johnny, we proceeded to dissolve our
marriage. A true and correct capy of the Stipulated Judgment of Dissolution of Marriage, entered
on January 13, 2017, is attached hereto as Exhibit 39.

December 2018, Los Angeles, California:

50,  Following my highly-publicized separation from Johnny, I read accounts in the
media referring to me as a vietim of domestic violence. In response, many people called me a liar
(without ever hearing my story). | was dropped from a globa} fashion brand’s upcoming
campaign. | lost a part for a movie in which [ had already been cast. People I have never met or
spoken to threatened me with violence. [ received so many death threats [ had to change my

phone number on a near-weekly basis.
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51.  People accused me of having abused Tohnny. That simply is not true. I never
attacked Johnny other than in seli-defense (and in defel-'xsc of my little sister). 1have never
physically abused anyone. I know what that does to people.

52.  Instead, [ have attempted to promote good in the world and to advocate an end to
domestic violence. 1 have sought to use my public persona to speak out on an issue that was
extremety meaningfu) to me and millions of other women and men every year. | have spoken out
about violence in public, but I have always avoided specifically referencing Johnny, or recounting
his violence against me, not only because [ wanted to move past that phase of my life but also
because I was constrained by the terms of a strict confidentiality agreement that Johnny had
insisted upon as part of our divorce settlement.

53.  In early December 2018, while working with the American Civil Liberties Union as
the ACLU Ambassador for Women's Rights, | learned of an opportunity to write an Op-Ed about
women's rights issues. [ agreed to do so. _

_ 54. I wrote the Op-Ed in Los Angeles, Califomia, and submitted it to the Washington
Past through my contact at the ACLU, who was based in New York. The Op-Ed was published
on December 18, 2018.

55.  ldo not believe | ever even spoke to an editor for the Washington Post, nor did ]
ever travel to Washington, D.C. or Virginia in connection with the Op-Ed. 1 never knowingly
contacted any employee of the Washington Post who worked from the Washington Post’s Virginia
office. Nor did I discuss with any Washington Post employee whether or not the Op-Ed would be
published in any particular metro edition of the naﬁrspaper. .

56.  Tothe best of my knowledge, ! have ngver traveled to Virginia in my life.

Executed this10_ day of April 2019, at Los Angeles, California.

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Virginia that the foregoing

is true and correct.

Amber Laura Heard
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CL-2019-0002911
[ ] This SUBPOENA/SUBPOENA DUCES TECUM TO PERSON UNDER FOREIGN SUBPOENA is being served by a private
process server who must provide proof of service in accordance with Va. Code § 8.01-325.

TO the person authorized to serve this process: Upon execution, the return of this process shall be made to the
Clerk of Court.

[ } PERSONAL SERVICE No.

Being unable to make personal sérvice, acopy was delivered in the following manner:

[ ] Delivered to family member (not temporary sojourner or guest) age 16 or older at usual place of abode of
party narned above after giving information of its purport. List name, age of recipient, and relation of
recipient to party named above: ‘

[ 1 Posted on front door or such other door as appears to be the main entrance of usual place of abode, address
listed above. (Other authorized recipicnt not found.)

[ ] notfound , Sheriff

....... by wnsernneene 3 DEPUtY Sheriff .

DATE

PAIRFAK COUNTY Ol

RCUIT COU
4110 CHAIN BRIDGE ROAD T
FAIRFAX, VIRGINIA 22030

FORM CC-1139 (MASTER, PAGE THREE OF THREE) 07/03



SUBPOENA/SUBPOENA DUCES TECUM File No, CL-2019-0002911

TO PERSON UNDER FOREIGN SUBPOENA
Commonwealth of Virginia VA CODE §§ 8.01-412.8—8.01-412.15; Rule 4:9

FAIRFAX COUNTY

.................................................................................................................................

HEGCE G et o s e
JOHN C. DEFP, Il i AMBER LAURA HEARD
TO THE PERSON AUTHORIZED BY LAW TO SERVE THIS PROCESS: o =
You ate commanded to summon - b=t
’;3 = O
RAQUEL PENNINGTON IFS & <
849 SOUTH BROADWAY, PENTHOUSE 1 2o~ =l
- STAEET ADDRESS ?‘g;';' " S e o
LOS ANGELES CALIFORNIA SorB008  x
" ) ) o 7}' m
CITY STATE ot 2P
. ) o 51
TO THE PERSON SUMMONED: You are commanded to -

- W attend and give testimony at a deposition

[? produce the books, documents, records, electronically stored information, and tangible things designated and

described below
See Attachment A

R LI E I bt LA L b d e b L L TR IR RS e s R e pReF hrrta AEEAAOLEY $ e ek s mambre o Sme R oA 14 bttt e et s fas e bmmens

........................................................................

;1 G,

Brown Rudnick, 2211 Michelson Dr., Tth FI, Irvine, CA 92612 at

LOCATION DATE AND TIME

Sept. 12, 2019 at 11:00 a.m. (PT)

and to permit inspection and copying by the requesting party or someone acting in his or her behalf of the

designated items in your possession, custedy or control
l—‘= permit inspéction of the premises

at the following location

DATE AND TIME

This subpoena is issued upon the request of‘ the party named below
JOHN C. DEPP, 1I

..............................................................................................................................

LHERTION LR M b 4 bt s

GRREET RBREG o e rst v 40t b etk et 1 5. b ot
WASHINGTON D.C. 20005 (202) 536-1700
o bt A s R ——— OGN RO

FORM CC-F419 (MASTER, PAGE ONE OF THRERE) D79



CL-2019-0002911

The requesting party has submitted to this Clerk’s Office the foreign subpoena, copy attached, the terms of which are
incorporated herein, and the written statement required by Virginia Code § 8.01-412.10.

The names, addresses and telephone numbers of all counsel of record in the proceeding to which the subpoena relates
and of parties not represented by counsel are provided'_ beiow] B on attached list.

DATE [SSUED
by
BENJAMIN G. CHEW 29113 VA
" NAME OF ATTORNEY FOR REQUESTING PARTY ™™ - . BARNUMBER LICENSING STATE
601 THIRTEENTH STREET, N.W. (202) 536-1700
"""" QFFICE ADDRESS ) " TELEPHONE NUMBER OF ATTORNEY
WASHINGTON, D.C. 20005 {202) 536-1701
DFFICE ADDRESS S T FACSMILE MUMBER. OF ATTORNEY
AT BAR NUMBER e ICENSING STATE
STREETADDRESS e TRLEPHONE NUMBER
....... B — - BRI .
"""" NATE "BAR NUMBER LICENSING STATE
"""" STREET ADDRESS o " TELEPRONE NUMBER -
"""" STRRET ADDRESS FACSIMILE NUMBER
............ . BAR NUMBER LICENSING STATE
B S — T
|||||||||||||||||||||||||||||||| STREET ADDRESS ) e FACSMR.E NWBER

RETURN OF SERVICE (see page three of this form)

A COPY TESTE:
0

" FORM CC-1419 (MASTER, PAGE TWO OF THREE) 07/09




CL-2019-0002911

The names, addresses and telephone numbers of all counsel of record in the proceeding to which
the subpoena relates and of parties not represented by counsel are:

Benjamin G. Chew (Va. State Bar No. 29113)
Elliot ], Weingarten (pro hac vice)

Andrew C. Crawford (Va. State Bar No. 89093)
BROWN RUDNICK LLP

601 Thirteenth Street, N.W,

Suite 600 :
- Washington, D.C. 20005

Telephone: (202) 536-1700 -

Facsimile: (202) 536-1701

Camille M. Vasquez (pro hac vice)
BROWN RUDNICK LLP

2211 Michelson Drive

Irvine, CA 92612

Telephone: (949) 752-7100
Facsimile: (949) 252-1514

Adam R. Waldman (pro hac vice application forthcoming)
THE ENDEAVOR LAW FIRM, P.C.

1775 Pennsylvania Avenue, N.W.

Suite 350

Washington, D.C. 20006

Telephone: (202) 715-0966

Facsimile: (202) 715-0964

Robert Gilmore (pro hac vice)

Kevin L. Attridge (pro hac vice)

STEIN MITCHELL BEATO & MISSNER LLP
901 Fifteenth Street, N.W.

Suite 700

Washington, D.C. 20005

Telephone: (202) 737-7777

Facsimile: (202) 296-8312

Counsel for Plaintiff. .fohn C. Depp, I

Timothy J. McEvoy, Esq. (Va. State Bar No. 33277)
Sean Patrick Roche, Esq. (Va. State Bar No. 71412)
CAMERON/McEVOY, PLLC

4100 Monument Corner Drive, Suite 420

Fairfax, Virginia 22030

Telephone: (703) 273-8898

Facsimile: (703) 273-8897



Eric M. George, Esq.

Richard A. Schwartz, Esq,
BROWNE GEORGE ROSS LLP
2121 Avenue of the Stars, Suite 2800
Los Angeles, California 90067
Telephone: (310) 274-7100
Facsimile: (310) 275-5697

Counsel for Defendant Amber Laura Heard

CL-2019-0002911
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ATTACHMENT A

DEFINITIONS
1. “YOU” and/or “YOUR?” shall mean and refer to Raquel Pennington.
2. “COMMUNICATION” and/or “COMMUNICATIONS” shall mean and refer to

any written and verbal exchanges between any person or persons or entities, including but not
limited to verbal conversations, telephone calls, letters, e-mails, memoranda, reports, telegraphs,
faxes, exhibits, drawings, text messages, and any other documents which confirm or relate to the
written or verbal exchange, including applicable ELECTRONICALLY STORED
INFORMATION. _

3. “ELECTRONICALLY STORED INFORMATION” means data that is stored in an
electronic medium and shall include, by way of example only, computer programs, electronic mail
(including message contents, header information and logs of electronic mail usage), output
resulting from the use of any software program, inclﬁding electronic, digital, or any other recorded
material whatsoever, including but not limited to, any notes, memoranda, videotapes, affidavits,
Statements, papers, files, forms, data, tapes, printouts, letters, reports, communications, contracts,
agreements, tclegrarps, records, financial records, applications, correspondence, diaries, calendars,
recordings and transcriptions of recordings, voice mail messages recorded electronically and in
writing, email messages anfi printouts, photographs, diagrams, or any other writings, however
produced or reproduced, word processing documents, spreadsheets, databases, telephone logs,
contact manager information, Internet usage files, PDF files, .JPG files, .TIF files, .TXT files,
batch files, ASCII files, and any and all miscellaneous files and data and shall include all active
data, deleted data, file fragments, metadata, native file formats and forensic images thereof,

4, “DOCUMENT” and/or “DOCUMENTS” unless otherwise indicated, are used in
their customarily broad sense and shall refer to and mean all writings and other tangible things of
any nature whatsoever, and shall include, but not be limited to, all writings (or drafts thereof),
medical records, drawings, graphs, charts, photographs, phone records, other data compilations or
storage devices from which information can be obtained (even if such information must be

translated into a reasonably usable form), magnetically recorded or stored information generated
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by a computer, contracts, agreements, communicatiops, correspondence, telegrams, memoranda,
records, reports, books, summaries or records of telephone conversations, summaries or records of
personal conversations or imerviev;s, diaries, forecasts, statistical statements, work papers, drafis,
accounts, analytical records, minutes or records of meetings or conferénces, records, reports or
summaries of negotiations, brochures, pamphlets, circulars, calendars, notes marginal notations,
bllls invoices, checks, lists, Jjournals, advertising, and all other written, pnnted recorded or
photographic matter or sound reproductions, or tangible representations of things, however
produced or reproduced, including ELECTRONICALLY STORED INFORMATION and all
nonidentical copies of the foregoing. _

5. “RELATING TO” means, without limitation, constituting, containing, showing,
reflecting, discussing, concerning, commenting upon, mentioning, evidencing, quoting,
describing, or referencing in any way, directly or indirectly.

6. “MR. DEPP” means and refers to John C. Depp, 11.

7. “MS. HEARD” means and refers to Amber Laura Heard,

8. “DECLARATION” means and refers to the documents titled “Declaration of
Amber Laura Heard”, dated April 10, 2019, which was filed by MS. HEARD in this proceeding
on Aprii 11, 2019, A trﬁe and correct copy of the DECLARATION is attached as Attachment B.

| INSTRUCTIONS |

9. When necessary, the singular form of a word shall be interpreted as plural, and the
masculine gender shall be deemed to include the feminine, in order to bring within the scope any
DOCUMENTS which might otherwise be construed to be outside the scope of these Requests. .
The terms, “and” and “or,” have both conjunctive and disjunctive meanmgs and “each,” “any,”
and “all” mean “each and every.”

10.  All undefined terms shall be interpreted according to theil“ plain and commonsense
meaning. '

11.  DOCUMENTS should be produced as single page .tiff format files imaged at 300
dpi, with the exception of stand-alone Databases (e.g., Access), spreadshects (e.g., Excel), slide

presentations (e.g., PowerPoint), video files, and audio.ﬁles, which should be produced in native
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format. Each .tiff file should have a unique name matching the Bates number labeled on the
corresponding page. Color DOCUMENTS should be produced in color.

12.  DOCUMENTS should be produced with (a) a delimited data file (.dat), and (b) an
image load file (.opt and/or .Ifp). Each .tiffin a production must be referenced in the
corresponding image load filé. The total number of documents referen_ced in a production’s data
load file should match the total number of designated document breaks in the image load file for
the production. . |

13. DOCUMENTS should be produced with extracted metadata for each DOCUMENT
in the form of a .dat file. The metadata should include the following fields, to the extent such

fields are available in the original DOCUMENT as it originally existed in its native format;

Bates Bepin The bates labe! of the first page of the document
* Bates End The bates label of the last page of the document
Attach_Begin The bates label of the first page of a family of documents
. (e.g., email and attachment)
Attach End The bates label of the last page of a family of document.s
Sent Date For email, the sent date of the message
Sent Time For email, the sent time of the message converted to GMT
Email Author The sender of an email message (email FROM)
Recipient The recipients of an email message (email TO) .
cC The recipients of a copy of an email message (email CQO)
BCC The recipients of a blind copy 6f an email message (email
BCC)
Custodian The custodian in whose file the document was found,
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including all duplicate custodians

Datercvd Date received

Datesent Date sent

Subject E-mail subject

Author The person who created the document
Modifier The person who last modified the document
Created The creation date of the document

Last Modified

The last modified date of the document

Title

The title of the document

File Name

The name of the file

File_Extension

The file extension of the document

MD5Hash The MD5 Hash Value of the document
Message ID The Message ID of the email and/or attachment
Mailstore The name of the Mailstorg in which the email and/or
attachment is contained
File Size The size of the file
File_Path | Original file path of the document as it existed in the normal
course of business or the folder location if the
document/email is contained in a Mailstore
Number_Pages The number of pages in the document

14. All DOCUMENTS attached to and/or embedded in an e-mail and/or other

DOCUM_ENT must be produced contemporaneously and sequentially after the parent e-

mail/document,
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15.  In producing DOCUMENTS, you shall furnish all DOCUMENTS in your
possession, custody, or control. Without limitat}on of the term “control,” a DOCUMENT is
deemed to be in your control if you have the right to secu;e the DOCUMENT or a copy thereof
from another person or public or private entity having actual possession thereof, or if you have the
practical ability to obtain the DOCUMENT from a third-party, irrespective of any legal
entitlement to the DOCUMENT. If any original DOCUMENT requested is not in your possession,
custody, or control, then you are required to produce the best available copy, and to state, to the
best of your knowledge, the name and address of the person in possession and/or control of the
original. The fact that a DOCUMENT is in possession of another person or entity does not relieve
you of the obligation to produce your copy of the DOCUMENT, even if the two DOCUMENTS
are identical, In addition, any copy of a DOCUMENT shall be produced if it differs in any respect
from the original (e.g., by reason of handwritten notes or comments having been added to copy
which do not appear on the original or otherwise).

16.  ifresponsive DOCUMENTS no longer exist because they have been destroyed,
cannot be located, or are otherwise no longer in your possession or subject to your control,
identify each DOCUMENT and describe the circumstances under which it was lost or destroyed.

17. All DOCUMENTS should be organized and labeled to correspond by number with
the numbered categories set forth in these Requests. If a DOCUMENT is responsive to more than
one Request, reference that DOCUMENT in your written response to each Request to which it is
responsive or in a load file identifying the same.

18. A Request for a DOCUMENT shall be deemed to include a request for any and all
file folders within which the DOCUMENT was contained, transmittal sheets, cover letters,
exhibits, enclosures, or attachments to the DOCUMENT in addition to the DOCUMENT itself.

19.  Ifyou claim that any DOCUMENT is, in whole or in part, beyond the scope of
permissible discovery (includiﬁg but not limited to any claim of privilege or confidentiality),
specify in detail each and every ground on which such claim rests and identify generally what the
document is. If you assert any claim of privilege, then at the time of production you are to furnish

a privilege log that specifically identifies each DOCUMENT (or portion) withheld by (a) date, (b)
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author, (c) recipient, (d) persons copied, (¢) general description of the subject matter of the
DOCUMENT, and (f) a statement of the specific privilege claimed and the basis upon which such
privilege is claimed as to each separate DOCUMENT (or portion) withheld. The privilege log
should contain enough specificity, l_)ut without disclosing privileged information, to allow
Plaintiffs and the Court to adequately assess the privilege claimed.

20.  To the extent you consider any portion of the following Requests to be
objectionablé, (a) identify the portion of the Request claimed to be objectionable, (b) state the
nature and basis of the objection, and (c) produce DOCUMENTS responsive to any portion of
such Request that is not claimed to be objectionable.

21.  Ifyou believe that any Request is unclear, unintelligible, or because of its wording
otherwise prevents you from responding fully to that Request, identify the ambiguity or source of
confusion and explain the definition and understanding th:’:lt you relied upon in responding. It shall
be insufficient to object to a particular Request on the grounds that it is vague, arﬁbiguous, or

otherwise unclear, and withhold DOCUMENTS on that basis without seeking clarification.

DOCUMENT REQUESTS

Request No. 1:
All DOCUMENTS or COMMUNICATIONS YOU reviewed and/or relied upon in

preparation for YOUR deposition.
Request No. 2:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California in late 2012 or early 2013, as described in 95 of MS. HEARD’S
DECLARATION.

Request No. 3:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident.in
Los Angeles, California on March 8, 2013, as described in 6 of MS. HEARD'S
DECLARATION.
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Request No. 4:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident
occurring on a flight from Boston, Massachusetts to Los Angeles, California on or about May 24,
2014, as described in Y 7-8 of MS. HEARD’S DECLARATION.

Reguest No. 5: |

Al DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in the
Bahamas on August 17, 2014, as described in T 9-11 of MS. HEARD'S DECLARATION.
Request No. 6:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles on December 17, 2014, as described in 912 of MS. HEARD’S DECLARATION.
Request No. 7

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident
taking place in a hotel room in Tokyo, Japan on lanuary 25, 2015, as described in 913 of MS.‘
HEARD’S DECLARATION.

Request No. 8:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Australia on March 3 through March 5, 20135, as described in 91 14-18 of MS. HEARD’S
DECLARATION,

Request No. 9:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California in March 2015, as described in 17 19-20 of MS. HEARD’S
DECLARATION. '
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Request No. 10:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Thailand and Malaysia in August 20135, as described in 721 of MS. HEARD’S DECLARATION.
Request No. 11:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purperted incident in
Los Angeles, California on November 26, 201 5, as described in 722 of MS. HEARD’S
DECLARATION.,

Reguest No. 12:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purpoited incident in
Los Angeles, California on December 15, 2015, as described in 19 23-33 of MS. HEARD’S
DECLARATION.
Request No. 13:

All DOCUMENTS concerning YOUR in-person interactions with MR. DEPP in or around
December 2015.
Request No. 14 _

All DOCUMENTS and all 'COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident in
Los Angeles, California on April 21, 2016, as described in 1% 34-35 of MS. HEARD’S
DECLARATION,

Request No. 15:

All DOCUMENTS conceming YOUR in-person interactions with MR. DEPP on or
around April 21, 2016, |
Request No. 16;

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the purported incident .in
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Los Angeles, California on May 21, 2016, as described in 9 36-42 of MS. HEARD’S
DECLARATION. |

Request No. 17:
All DOCUMENTS concerning YOUR in-person interactions with MR. DEPP on or

around May 21, 2016.

Request No. 18:

All DBOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any PERSON, includinF but

COMMUNICATIONS RELATING TO how MS. HEARD came to have those purported injuries
on her face on May 27, 2016.

Request No. 19:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any

PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO any other domestic abuse
incidents in which MS. HEARD assaulted MR. DEPP.

Request No. 20:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO the incident between MS,
HEARD and Tasya van Ree that occurred at the Seattle-Tacoma International Airport on
September 14, 2009, which prompted MS. HEARD’s arrest.

Request No. 21:

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO any other domestic abuse
allegations against MR. DEPP not identified in Request Nos. 2 through 20,

Request No. 22: |

All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING T"O MS. HEARD’S relationship
with Elon Musk.

Request No. 23:
All DOCUMENTS and all COMMUNICATIONS by and between YOU and any
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PERSON, including but not limited to MS. HEARD, RELATING TO MS. HEARD requesting
Ms, Trinity Esparza and Mr. Brandon Patterson of the Eastern Columbia Building to give a
statement to People Magazine about one week aﬁer MS. HEARD made her domestic abuse
allegations against MR. DEPP on May 27, 2016.
Request No. 24: .
All DOCUMENTS concerning the affidavit that you submitted to help MS. HEARD
obtain the temporary resu'ainirig order against MR. DEPP on May 27, 2016, including but not’
limited to drafts of the affidavit.
Request No. 25:
All COMMUNICATIONS by and between YOU and any PERSON, including but not
limited to MS. HEARD, concerning the affidavit that you submitted to help MS. HEARD obtain

the temporary restraining order against MR. DEPP on May 27, 2016.

10
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IN THE CIRCUIT COURT OF FAIRFAX COUNTY

JOHN C. DEPP, Il
Plaintiff,

v. Civil Action No.: CL-2015-8(02911

AMBER LAURA HEARD

Defend_ant. -
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DECLARATION OF AMBER LAURA HEARD

I, Amber Laura Heérd, declare as follows:

1 lam a party in the above-entitied action. 1 have firsthand, personal knowledge of
the facts set forth below and if called as a witness co_uld competently testify thereto,

2. Hfirst met John C. Depp, !l (“Johnny™) in 2009, and we started dating around the
end of 2011 or early 2012. For the first year of our refationship, Johnny was sober and our
relationship blossomed, We were in love.,

3. About & year into our rclationship, 1 began to witness Johnny abusing drugs and
aleohol or would notice that he was drunk or high. He frequently went in and out of drug and
alcohol dependency medicat eare, including 24-hour live-in medical aid for the last three years of
our relationship. On some occasions, when Johnny simultaneously used both ‘illegal narcotics and
prescription medications I have had to get him medical attention. Whenever he was using, I

worried for both of us. He would become a totally different person, often delusional and violent,

 We called that version of Johnny, “the Monster.”

4. Johnny often would not remember his delusional and violent condu;:t after he came
out.of his drunk or medicated statcs. Eventually, as his abuse continued, [ began to document the
injuries and destruction with photographs or videos so that I could show Johnny what he had done
while in his altered state, Because 1 loved Johnny, I had believed his multiple pramises that he
could and would get better. | was wronhg.

Late 2012/Early 2013, Los Angeles, California:

5. The first time Johnny hit me was at the end of 20i2 or in early 2013, We were in
Les Angeles, Califomia, talking about a tattoo, and | laughed at something Johnny had said. I
thought he had made a joke. He responded by slapping me across the face. Each hit was harder
than the one before. The third hit knocked me to the floor. I did not respond physically or
verbally; [ froze, whether out of fear or shock, and then I went home without saying & word. 1

thought gbout leaving Johnny then.
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March 8, 2013, Los Angeles, California:

6. Johnny hit me again on March 8, 2013 in my Los Angeles home. This was just one
unfortunate incident in a series around that time where Johnny would become volatile and violent
when under the influence of drugs and alcohol, then contrite and apologetic when he would sober
up. On this particular incident, Johnny was getting drunk and high alone, and was angry that [ had
hung up a painting given to me by someone | had formerly dated. He tried to set fire lo‘the
paining the following morning. Johnny's team and 1 asked my sister Whitney to come over to try
to intervene with Johnny, which she did. At some point after she lefi, Johnny resumed his fight
with me, and hit me so hard that blood from my lip ended up on the wall. Attached hereto a5
Exhibit ! is a true and correct copy of a text message exchunge Johnny and [ had the following
Tuesday, On my phone, I had labeled Johnny as “Steve,” and on his phone, he labeled me “Slim,”
in part to protect our prirvacy if anyone ¢lse came into possession of our phones.

Mzy 24, 2014, Flight from Boston, Massachusetts to Las Angeles, California:

7. On or about May 24, 2014, [ met Johnny in Boston, and we both flew from Baston
to Los Angeles on a private plane. Johnny appeared to have been drinking heavily and was
holding a bottle of champagne when I met him in the morning. On the flight, Johnny ordered the
flight attendants 1o give him an oxygen tank, and drank heavily. Johnny’s handlers told me that he
was upset that ] was filming a movie with a romantic scene with James Franco the day before.
Soon, Johnny began to throw objects at me. Instead of reacting to his behavior, | simply moved
seats. That didn’t stop him. He provoeatively pushed a chair at me as 1 walked by, yelled at me,
and taunted me by yelling out the name “James Franco.” At some point, I stood up, and Johnny
kicked me in the back, causing‘me to fall over. Johnny threw his boot at me while 1 was on the
ground. Johnnty continued to scream obscenities until he went into the plane bathroom and passed
out locked. in the bathraom for the remainder of the flight. Attached hereto as Exhibit 2 is a true
and correct copy of text messages exchanged between me and Johnny (labeled “Sle:ve") dated May
25, 2014. In them, Johnny admitted, “Once again, I find myselfin a place of shame and regret.

Of course, I am sorry. I really don’t know why or what happened. But § will never do it again.”
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8. Johnny’s assistant Stephen Deuters (labeled “Stephen™ on my phone) also texted
me on May 25, 2014 to pass along Johnny’s apologies for his behavior during the flight. Stephen
admitted that Johnny “was appalled. When 1 told him he kicked you, he cried.” Attached hereto
as Exhibit 3 is a true and correct copy of the text message exchange between me and Deuters dared
May 25, 2014, in which Deuters confirmed my memory of what took place and relayed messages

from Johnny to me. Specifically, Exhibit 3 was generated by a forensics expert who extracted

these text messages from my phone in 2016 to disprove allegations that | had somehow doctored

cr fabricated these messages.

August 2014, Bahamas:
9. In August of 2014, Johnny and 1 took a trip to the Bahamas to try to help Johnny

detox under the supervision of his full-time, live-in nurse, Debbie Lloyd. While we were in the
Bzhemas, Johnny had 2 number of manic episodes requiring medical attention that Debbie was
unzble to manage on her own, so we flew in Dr. David Kipper, Johnny's private doctor, to help
manage his increasingly severe episodes.

10 OnAugust 17, 2014, while in the Bzhamas, Johnny and | got into a fight during
which Johnny kicked and pushed me to the ground, slapped me with an open hand, and grabbed
me by the hair. During his attack, Johnny kick.ed the door so hard that it splintered Attached
hereto as Exhibit 4 are true snd correct copics of photographs of the broken door.

i1, [contacted Dr. Kipper and his assistant Debbie Lloyd for help with Johnny and
managing his complex drug regimen, They both amrived on the night of August 17, 2014, and
observed my injuries. We all continued to moniter Johnny for several days thereafter, Attached
hereto as Exhibit § are true and correct copies of text messages [ exchanged with Dr. David Kipper
and his assistant Debbie Lloyd during that time f'ra_me.

December 17, 2014, Los Angeles, California:
12.  On December 17, 2014, after Johnny had a particularly violent episode, he
apologized for his behavior, calling himself a “fucking savage.” Attached hereto as Exhibit 6 are

true and correct copies of screenshots of that text message exchange (again, Johnny is “Steve™),
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January 25, 2015, Tokyo, Japan:
13.  Onor around January 25, 2015, Johnny and 1 were in a hote) room in Tokyo, Japan.

Johnny shoved me, slapped me, and grabbed me by my hait. When I tried to stand up, Johnny
muscled me back to the floor. He stood over me and yelled as [ cried on the floor.

March 2015, Austrslia:
4. On March 3,2015,1 nljrived In Australia to meet Johnny after [ had been filming &

movie. It was the first time 1 had seen Johnny in about a month, and I noticed that Johnny hed lost
a lot of weight and was behaving ermatically. At some point in the next few days, [ watched
Johnny pull out what I later found out was a bag of MDMA (ecstasy); even though Johnny was

supposed to be clean at that time, Johnny told me that [ had not explicitly forbidden him from

i taking ecstasy. The argument heated up, and Johnny pushed me, stapped me, and shoved me to

iithe ground before [ retreated to a locked bedroom and went to sleep, as 1 was Jet-lagged from the

|
travel,

15.  When [ woke up the next moming, | went downstairs to find that Johnny was stil

' awake, and that he had stayed up all night, having taken about eight MDMA pills. He was also

drinking again. We got into a fight that Johnny made physical, and I barricaded myself in one of
the rooms. That didn’t stop Johnny from busting through the door of the room | was in. By
nightfall, Johnny had hit me muitiple times, shoved and pushed me to the ground, choked me, and
spit in my face. Johnny then handed me a liquor bottle that he was drinking from, and asked me,
“What are you going to do?” [threw the bottle on the floor. Johnny responded by starting to’
throw cans and unapened glass bottlés af me. T wanted Johnny to go to sleep, in hopes that he
would sober up. Instead, he began to fight with me about our upcoming marriage. | observed as
Johnny then called multiple lawyers and representatives, including Tracey Jacobs, then his agent

at the United Talent Agency.
16.  That night, Johnny shoved me into a ping pong table that collapsed undemeath me.

Johnny threw bottles through the window panels of a glass déor, breaking two panes, and leaving

glass everywhere. Johnny then grabbed me, gripping my body and nightgown. He tore the

nightgown off, and at some point, I was naked and barefoot, covered in alcoho} and glass. Johnny

[Fazeri ] . 1.
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grabbed me by my hair and choked me against the refrigerator in the kitchen. I tried to stand
myself up but I was sliding around the glass-strewn floor and countertop. Johnny threw me away
from him, and I tried to run away as Johnny continued to throw objects and ajcohol at me. In one
of the most horrific and scariest moments of this three-day ordeal, Johnny grabbed me by the neck
and coltarbone and slammed me against the countertop. [ struggled to stand up as he strangled
me, but my arms and fect kept slipping and sliding on to the spilléd alcohol and were dragged
against the broken glass on the countertop and floor, which repeatedly slashed my feet and arms.
Scared for my life, 1 tald Johnny, “You are hurting me and cutting me.” Johnny ignored me,
continuing to hit me with the back of one closed hand, and slamming a hard plastic phone against
a wall with his other until it was smashed into smithereens. While he was smashing the phone,
.lohnﬁy severely injured his finger, cutting off the tip of it. [ did not throw a vodka bottle—or any
other kind of bottle—et Johnny, nor did | (;ause that injury to Johnny’s finger. Once | was able to
Bet away, [ barricaded myself in an upstairs bedroom, and tried to go to sleep,

17. On the third day of Johany staying awake without sleeping, I came downstairs to
find numeraus messages Johnny had written to me around the house, on the walls and on my
clothes, written in a combination of oil paint and the blood from his broken and severed finger.
Johnny also urinated all over the house in an attempt to write messages. 1 was only able to capture
a few pictures of these messages because ! had barricaded myself in my bedroom, even though
they had been spread all over the house. Attached hereto as Exhibit 7 are true and correct pictures
of messages Johnny had smeared in his blood and paint in the bathcoom adjoining the bedroom ]
had barricaded myself in,

18. By the time [ got the security guards to come upstairs, it had been almost 24 hours
now since Johnny had cut off part of his finger. His team was worried about the blood he had lost,
and so he was rushed to hospital. Afterwards, I flew back to Los Angeles, and Johnny returned to
his separate house in West Hollywood. I had a busted lip, 2 swollen nose, and cuts all over my
body, which friends, family, medical professionals, and co-workers ali witnessed. To this day, |
still have scars on my arms and feet from this incident. Attached herelo as Exhibit 8 is a true and

correct copy of a picture of scars that are still on my left arm from this incident.
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March 2015, Los Angeles, Califorpia;
19.  Later in March, 2015, Johnny and I were in Los Angeles, California. Johnny's

hand was still in a cast following the incident in Australia, After becoming enraged, he began to
destroy personal pi'openy all over the house, including my belongings in my closct. My sister
Whitney was there, so when Johnny Iun‘ged» to hit me, Whitney placed herself between us. Johnny
turned his atteation to Whitney, whol was standing on the top of a flight of stairs, and moved on
her. Acting in defense of my sister, as | was scared for her physical safety, I punched Johnny in
the face to draw his attention away from her. That was the only time | ever hit Johnny. At that
point, house security intervened and separated us. Attached hereto as Exhibit 9 are true and
correct copies of a text message exchange Whitney had with Kevin Murphy (the house manager)
following that incident. Attached hereto as Exhibit 10 is a true and correct capy of excerpts of the
transcript of my degosition dated August 13, 2016, in which | previously testified under oath about
thet incident. Attached hereto as Exhibit 11 it a true and correct copy of & video excerpt of that
deposition testimony.

20.  Afier he attacked me and my sister in -Man:h 0f 2015, Johnny seemed to get clean
and quit using everything other than his prescription medications. Far some months, things were
peaceful. Then, in July of 2015, Johnny started to drink wine and smoke mﬁrijuana again.
August 2015, Thailand and Malaysia: .

21.  InAugust of 2015, Johnny and ! traveled to Southeast Asia. While on the Eastem
Oriental train, Johnny picfsed & fight with me, and started hitting and pushing me against a wall by
grasping r;ly throat and holding me there. I remember being afraid that Johnny might not know
when to stop, and that he might kill me. .

Navember 26, 2015, Los Angeles, California:

22.  OnNovember 26, 2015, whiéh was Thanksgiving, Johnny and [ were in Los
Angeles, and got into another pﬁysical fight. Johnny ripped my shirt, snd threw me around the
room. He threw a wine glass and a heavy glass decanter at me, which luckily missed. At one

point, Johnny pushed me, and I fell over the back of a lounge chair and hit my head againat a brick
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wall. Tlater learned that ! had gotten a sizeable lump on the back of my head, and that my lip had
busl;d open.
December 15, 2015, Los Angeles, California:

23.  Onthe night of December 15, 2015, | had plans to meet with my fricnds Raquel
“Rocky” Pennington and Melanie at Johnny's and my penthouse in Los Angeles. Before they
arrived, Jahnny picked anather fight with me. He threw another decanter at me, knocked ftems
eround the room, and punched the wall. He slapped me hard, grabbed me by my hair, and dragged
me from a stairwel] to the office to the living room to the kitchen to the bedroom and then to the
guest room. In the process, he puiled large chunks of hair and scalp out of my head.

24, Hoping to avoid the violence, | tried to calm Johnny dewn, and then went upsteirs
10 try to remove myself from the situation. Johnny followed me, hit me in the back of my head,
grabbed me by my imir 2gain, got in front of mc on the steps, and then dragged me by my hair up
the last few steps. At the top of stairs, Johnny shoved me twice, which made me fear | would fall.
[ told Johnny that he had broken my wrist in an attempt to get him lc; stap, |

25.  Johnny kept hitting me, and each time he knocked me down, I chose to react by |
simply standing up and looking him in the eye. Johnny responded by yelfing, “Oh, you think

you're & fucking tough guy?” He reeled back and head-butted me in my face, bashing my nase,

i'which tmmediately began.bleeding, sending searing pain theough my face. I instantly started
!

; tearing up, and I thought that I would have to go to the hospital. Itold Johnny | wanted to leave
him, and that I would call the police if he ever touched me again. When | began to walk away '
toward the guest apartment, he responded by pushing me, then grabbed me and pulied me from

one room to the next, gripping me by my hair.

26. By thetime Johnny had dragged me into the upstairs office, I told Johnny that ! was

leaving him, since I could not put up with his behavior any longer, Johnny reacted by grabbing

me by my throat, pushing me down to the ground, and punching me in the back of my head. He
grabbed me by my hair, slapping me in the face, and screaming at me something like, “I fucking !
will kill you — I'll fuckiag kill you, you hear me?" There were chunks of my hazir everywhere and

indentations in the carpet where | was dragged.
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27.  Alsome point, the fight continued onto a bed. Johnny got on top of me with his
knee on my back and the other foot on the bedframe, while repeatedly punching me in my head,
and he screamed-—as loudly as I°ve ever heard him scream—-] fucking hate you” over and over
again. The bedftame splintered under the weight of the pressure of his boot. Johnny hit me with
his closed fists, and I remember being unable 1o hear myself screaming because he had pushed my
face into the mattress. I screamed as loudly as I could, hoping Johnny would realize he was
severcly hurting me. For a while, ] could not scream or breathe. ! worried that Johnny was in a
| blacked-out state and unaware of the damage he was doing; and that he could actually kill me. To
this day, 1 do not know how the fight ended. Attached hereto as Exhibit 12 are true and correct
icopies of photographs of the hair he pufled out of my head and the bedframe he splintered during
the course of this violent episode.

28.  The first thing I remember after the fight was Rocky caming into my room, and
screaming “Oh my god! Oh my god! Oh my god!” as she saw me. Together with Melanie, who
hed also arrived, we called Erin Boeurum, a nurse, who instructed us on how to conduct a
cancussion check over the phone. 1had severe headaches and other pain for at least a week
afterward,

29.  Ilater leared, that when Rocky and Melanic arrived, broken glass and chunks of

hair were strewn across the downstairs of the penthouse. True and correct copies of pictures of my

]. injuries from that occasion are attached hereto as Exhibit 13,

. - 30.  Johnny also had written & message on the countertop in our kitchen in gold sharpic
i .

i that said, “Why be a fraud? All is such bulishit.” A true and correct copy of a picture of that

message is attached hereto as Exhibit 14,
31, That night, I texted my publicist Jodi Gottlieb (who lives in Los Angeles) to let her

know that I had been badly injured, and that | might not be able to make an appearance on the Late
Show that was scheduled for the following day depending on the extent of my bruising, T told her,
"1 had an accident tonight Jodi. I'm really bruised and might have & black eye or two tmrw - same
with my nose. . . . But won’t know how bad the bruising is until the moming.” 1 told Jodi that |

had had an accident because, like many who experience sbuse, 1 was afraid of exposing this aspect
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of my relationship with Johnny to her or the world. A true end correct copy of the text message 1

sent Jodi is attached hereto as Exhibit 15 (my message in white, Jodi's in blue). [ asked Melanie

and Rocky to help cover up the bruises, bleeding, and swelling so | could make it .m the Late Show
appearance without exposing Johnny.

32, A day artwo later, i went to Dr. Kipper’s office io geta concussion-check follow-
up examinaticn. Lisa Beane, the nurse who saw me followed me out to the parking lot, and told
me that she recognized that I “was in trouble,” and advised me to call her if [ was attacked again.

33.  Attached hereto as Exhibit 16 are text messages { exchanged with Rocky & few
days' later, on December 20 and 21, 2015, in which we discussed the attack from the night of
December 13, 2015 (my messages are in white, hers are in blue).

April 21, 2016, Los Angeles, California: |

34.  On April 21, 2016, | was hosting my own 30" birthday party at our penthouse. .
Johnny arrived to the party late and inebriated, and, after our guests had left, we started to fight.
During the course of that fight, Johany threw a magnum-sized bottle of champagne ggainst the
wall, and shattered a glass against the floor. Johnny grabbed me by the shoulders, pushed me onto
the bed, and blocked the bedreom door when | tried to leave. He grabbed me by my hair, énd
violently shoved me 'xo the floor. 1later applied for a domestic violence restraining order, and
cited that incident as part of the reason 1 was afraid of Johnny. His lawyers later deposed me and
asked about that incident, Attached hereto as Exhibits 17, 18, and 19 are frue and correct copies of
excerpts of the transcript of my deposition dated August 13, 20 iﬁ. in which I previously testified
under oath about that incident. Attached hereto as Exhibits 20, 21, and 22 are true and correct
copies of the video excerpts of that deposition testimony.

35.  Johnny and | did not speak for a month after my birthday. Nonetheless, during that
manth, I found myself unable to sleep through the night because [ was afraid that Johnny would
come home and instigate a fight. | even inquired about the possibility of having my lecks changed
because Johnny and his team had keys to the house, and I never knew when—aor in what state—he

would come home.
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May 21, 2016, Los Angeles, California:

36.  OnMay 21,2016, Johnny and I met at our home in Downtown Los Angeles to
discuss our relationship, His bahavior was emratic, and as [ felt increasingly unsafe, [ texted Josh
and Rocky—who lived next door—to have them come over. 1 also called our mutual friend i0

Tillet Wright to mollify Johnny. Johnny started to scream at iO over the phone, left to go upstairs,

then came back downstairs and grabbed my phone, threatening iO and calling him names. At
some point, i0 yelled at me to “get out of the house.,” When Johnny heard that, he ‘wound up like i
a baseball pitcher and threw the phone in my face, as hard as be could. 1 yelled, “You hit my
face,” and started to cry. [had been sitting on the couch, cross-lepped, and Johnny grabbed my
hair and started to slap, shake and yank me eround the room while I continued to scream. ! was ‘
questioned about this tapic during my August 13, 2016 deposition, Attached hereto as Exhibits 23
and 24 are true and corvect copies of excerpts of the transcript of my deposition dated August 13,
2016, in which | previously testified under oath about that incident. Attached hereto as Exhibits
25 and 26 are true and correct copies of the videa excerpts of that deposition testimony.

37.  Rocky had a key to our penthouse, and et herselfin. When she entered, Johnny
nntrced turned, and let go of me, allawing me to retreat to the comer sofa. Both Johnny and
Rocky ran toward me at the same time, Rocky threw herself in between Johnny and me, and
raised her arms. Johnny ran into Rocky, and pushed her arms down. She calmly planted herself
and said, “Stop, Johnny.” Johnny prabbed Rocky’s arms again and threw them o her sides, |
collapsed onto the couch, with Johnny standing over me. Johnny repeatedly screamed at me, “Get
the fuck up, Amber.” | did not move, and Johnny got closer , screaming “Get the fuck up, Amber”
about 10 times. At some point, Rocky got between us, and placed her anms over me protectively.

38.  Thedoor opened and someone yelled, “Boss! Boss!* Jerry Judge and Sean Betr,
Johnny’s private security guards, came in. Johnny stood v::p and then | stood up. ! ran toAthe_
corner of the room and said, “Jerry, he hit me, if he hits me one more time Im calling the police! 1
will call the police!™ At the time, I did not realize that iO had been on speakerphone since Johnny

had thrown my phone at my face. 1 later leamed that, at some point, {0 had hung up and called

9i1.
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39.  Johnny smashed various objects around the house with a wine bottle as he left.
Josh—Rocky's fiancé—entered and told Rocky and me to stay in PH 1 (the neighboring
Penthouse Josh and Rocky lived in). Josh met Johnny in the hallway, whére they squared off,
Johnny did not touch Josh. Instead, Johnny smashed l;mre items in the hallway, spilled wine
everywhere, and kicked a hole in a solid door. Johnny then demanded to be let into PH 5, my
apartment where all of my belongings were at the time. Either Jerry or Sean opened the door,
despite my repeated requests not to let Johnny in due to his longstanding history of destroying my

possessions when he would get angry, After entering, Johnny destroyed everything he could and

chased Liz Marz out of the penthouse carrying a wine bottle. He also destroyed a!l of Rocky’s

beads (which she used in her work) that were shpposed to be used in her show the next day.

' Johnny's security guards stood by the entire time, Attached hereto as Exhibit 27 is a true and

correct copy of an excerpt of the transcript of my deposition dated August 13, 20186, in which [
previously testified under oath about Sean and Jerry's inaction. Attached hereto as Exhibit 28 is a
true and correct copy of the video excerpt of that deposition testimony. Attached hereto as Exhibit
29 are true and correct copies of photographs of the aftermath of Johnny’s destruction that night.

40. At some point during Johnny's destruction, while I was hiding in PH 1, I called my
attomey, Samantha Spector, with whom [ had been con;u]ting about my situation with Johnny, to
ask for her advice, | was afraid to give the police a statement that would create an international
media incident for either Johnny or me, and my instinct was stifl to protect Johnny and our
privacy. When the police officers anrived, I told them 1 decline to give any statement a1 this time
as per the advice of my counsel.” The officers repeatedly requested that | cooperate by providing
4 staternent so that they could take action, but I declined. They did, however, conduct a search of
the apartments, which they insisted was necessary in order to ensure my safety, Attached hereto
as Exhibit 30 is a true and correct copy of an excerpt of the transi:ript of my deposition dated
August 13, 20186, in which I previously testified under oath about that interaction. Attached hereto
as Exhibits 31 is a true and correct copy of the video excerpt of that deposition testimony.

41. During this time, | also texted Melanie. Attached hereto as Exhibit 32 is a true and

correct copy of the text exchange between us that night (my messages in white, hers in blue),
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42.  Attached hereto as Exhibit 33 are true and carrect copies of photographs of the

injuries [ sustained on May 21, 2016, which were taken between May 21 and May 28, 2016.
May 27, 2016, Los Angeles, California:

43, Afier the May 21, 2016 attack, [ resolved to leave Johnny for good. I filed a
request for a domestic violence restraining order in Los Angeles Superior Court, Attached hereto
as Exhibit 34 are true and correct copies of the Application for Domestic Violence Restraining

Order, the Declaration of Amber Laurs Depp, the Declaration of Raquel Rose Pennington and the

exhibits thereto, and the Declaration of Samantha F. Spector, Esq. Re Ex Farte Notice and In
Support Of Petitioner Amber Laura Depp's DVRO Request, all of which were filed on May 27,
2016.

44.  On May 27,2016, ] appeared in Court for a hearing on my request for a domestic

violence restraining order. At that time, [ was stil} bruised following Johnny's violent attack six

!days prior. The Court granted the domestic violence restraining order against Johnny. Attached
| hereto as Exhibit 35 is a true and correct copy of the Court’s Notice of Hearing and Temporary
: Restraining Order filed on May 27, 2016,

iJune 2016, Los Angeles, California:
l 45.  In June of 2016, the media began reporting that there were individuals who claimed

ito have witnessed me between May 21, 2016 and May 26, 2016, and claimed that I did not appear
to have been injured. Others claimed that my injuries were faked based on photographs 1 had
taken, in which my bruises had been deliberately covered using my hair. Of course, as I already
;mentioncd, other photographs that were taken of me during that time period show my injuries.
Likewise, multiple people ! saw at personal and private events noticed my injuries and inquired
whether they could help, but also told me they could not commérﬁ publicly because they had
reason {o fear Lhat they would lose their job or livelihood if they cooperated with me.

46.  As part of Johnny's defense in my divorce lawsuit, his lawyers claimed that [ was

arrested for a domestic physical altercation with my former wife, Tasya van Ree, That account
was deliberately misleading, since the police released me with no cherges ever being brought. Ms.

van Ree has publicly contradicted the media reports generated by Johnny’s team, and said, “In
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2009, Amber was wrongfully accused for an incident that was misinterpreted and over-
sensationalized by two individuals in a power position. | recount hints of misogynistic attitudes
toward us which later appeared t6 be homophobic when they found out we were domestic partners
and not just ‘friends.” Charges were quickly dropped and she was released moments Jater. It’s
disheartening that Amber's integrity and stary are being questioned yet again. Amber is a brilliant,
honest and beautifil woman and I have the utmost respect for her, We shared § wonderful years
together and remain close to this day.” A true and correct copy of 8 June B, 2016 article that
appearcd on E! Online recounting Ms. van Ree’s statement is attached hereto as Exhibit 36.

47.  OnJune 6, 2016, iO Tillet Wright—who was on the phone with Johnny and me
during .thc May 21, 2016 fight and cslled 91 | —reacted to one of these media accounts en Twitter.
i0's Twitter handle is “iOlovesyou.” Attached hereto as Exhibit 37 are true and correct copies of
the five tweets iO posted on June 6, 2016.

48.  OnJune 13, 2016, i0 filed & declaration with an accompanying exhibit. Attached
hereto as Exhibit 38 is a true and correct copy of the Declaration of i0 Tillet Wright and the
exhibit thereta.

January 13, 2017, Los Angeles, California:

| 49, After [ obtained the restraining order against Johnny, we proceaded to dissolve our
marriage. A true and correct capy of the Stipulated Judgment of Dissolution of Marriage, entered
on January 13, 2017, is attached hereto as Exhibit 39.
December 2018, Los Angeles, California:

50.  Following my highly-publicized separation from Johnny, I read accounts in the
media referring to me as a victim of domestic violence. In response, many people called me a liar
(without ever hearing my story). [ was dropped from a global fashion brand’s upcoming
campeaign. 1lost a bart for a movie in which I had already been cast. People I have never mat or
spoken to threatened me with violence. | received so meny death threats I had to change my

phone number on a near-weekly basis,

el -13-




51.  People accused me of having abused Johnny. That simply is not true. [ never
attacked Johnny other than in self-defense (and in defense of my little sister). ] have never
physically abused anyan'e. I know what that does to people.

52.  Instead, | have attempted to promote good in the world and to advocate an end to
domestic violence. I have sought to use my public persona to speak out on an issu;e that was
extremely meaningful to me and millions of other women and men every year. I have spoken out
about viclence in public, but I have always avoided specifically referencing Johnny, or recounting
his violence again;t me, not only Because [ wanted to move past that phase of my life but also
1| becavse I was constrained by the terms of a strict confidentiality agreement that Johnny had
I insisted upon as part of our divorce settlement. |

53.  Inearly December 2018, while working with the American Civil Liberties Union as
the ACLU Ambassador for Women's Rights, | learned of an opportunity to write an Op-Ed about
women's rights issues. | agrceld 1o do so. ‘

54.  Twrote the Op-Ed in Los Angeles, Califorﬁia, end submitted it to the Washingten
Post through my contact at the ACLU, who was based in Now York. The Op-Ed was published
on December 18, 2018.

55.  Idonotbelieve 1 ever even spoke to an editor for the Washington Post, nor did
ever travel to Washington, D.C. or Virginia in connection with the Op-Ed. 1 never knowingly
' contacted any employee of the Washington Post who worked from the Washington Post’s Virginia
office. Nor did { discuss with any Washington Post employee whether or not the Op-Ed would be
! published in any particular metro edition of the newspaper.

36.  To the best of my knowledge, [ have never traveled to Virginia in my life.

Executed this1) day of April 2019, at Los Angeles, California. -

I declare under penalty of perjury under the Jaws of the State of Virginia that the foregoing

is true and correct.

Amber Laura Heard

] 12317781 -14-
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BENJAMIN G. CHEW CW”— 'NTAKE
direct dial: 202,536,1785
behew@brownrudnick.com - ZBIBAUG 27 PH 2-' !‘,I‘
: JOHN T.FREY
August 27, 2019 CLERK, CIRCUIT COURT
FAIRFAX, VA

VIA HAND DELIVERY

. Ms. Tabitha Wooden, Subpoena Clerk
Fairfax County Circuit Court
4110 Chain Bridge Road, Suite 319
Fairfax, Virginia 22030

RE: John C. Depp, I v. Amber Laura Heard, No. CL-2019-0002911

Dear Ms. Wooden,

On behalf of John C. Depp I, please find enclosed two original subpoenas for depositions and
documents and two copies of each related to the above referenced action. Also enclosed are two copies
of each. These subpoenas will be served by private process server on witnesses in California. Subpoenas
to these witnesses were recently issued by the Court but we have revised the return dates and request that
these be reissued by Court. Please return one certified and one file-stamped copy of each of these
foreign subpoenas to the Courier.

This letter certifies that Califomia has reciprocal privileges regarding discovery and has adopted the
Uniform Interstate Deposition and Discovery Act. '

This letter also certifies that I will cause copies of these subpoenas to be served on counse! of record.
Thank you for your assistance.

Regards,

BROWN RUDNICK LLP

enjamin

Enclosures

Brown Rudnick LLP I brownrudnick.cam | 601 Thirteenth Street Nw, Suile 600, Washington, DC, 20005 [ 1.202.536.14700



Attorney or Party without Attorney:
BROWN RUDNICK LLP
Camille M. Vasquez (SBN 273377)
2211 MICHELSON DRIVE 7TH FLOOR
IRVINE , CA 92612

Telephone No:  949-752-7100

Attorney For:  Plaintiff

For Court Use Only

Ref. No. or File No.:
034692.0008

Insert name of Court, and judicial District ond Branch Court:
Circuit Court of Fairfax County

Plaintiff:  John C. Depp, Il
Defendant: Amber Laura Heard

PROOF OF SERVICE Hearing Date:
09/12/2019

Dept/Div: Case Number:
CL-2019-0002911

1. Atthe time of service I was at least 18 years of age and not a party to this action.

2. lserved copies of the Deposition Subpoena for Personal Appearance and Production of Documents, Electronically Stored

Information, and Things in Action Pending Outside California

3. 0. Partyserved: Raquel Pennington
b. Personserved: Partyinitem3.a.

4. Address where the party was served: 650 N. Hoover 5t Los Angeles, CA 90004

5. [Iserved the party:

a. by personal service. | personally delivered the documents listed in item 2 to the party or person authorized to receive

process for the party (1) on: Thu, Aug 29 2019 (2) at: 11:58 AM

6. Person Who Served Papers:
a.Javier Sanchez (2014115318, Los Angeles)
b. FIRST LEGAL
600 W. Santa Ana Bivd., Ste. 101
SANTA ANA, CA 92701
c.(714) 541-1110

Recoverable cost Per CCP 1023.5(a)(4)(B)

d. The Fee for Service was: $148.51
e.l am: A Registered California Process Server

7. 1 declare under penalty of perjury under the lows of the State of Califarnia that the foregoing is true and correct.

Judicial Coundil Form
Rule 2.150.(a)&(b) Rev January 1, 2007

RS {LEGAL

08/30/2019
{Date) Javier Sanchez
PROOF OF ' 3716650
SERVICE {11448776)
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CHRISTIAN M. SEITZ
direci dial; 202.536,1722
cseitz@brownrudnick.com
FILED
¢
September 6, 2019 Ou RT‘SERWCES
£l Sep ~b D 353
. OHNT.F
CLERK, CiRcU
IRFAX, y OURT
VIA HAND DELIVERY

Mr. John T. Frey, Clerk

Fairfax County Circuit Court

4110 Chain Bridge Road, Suite 320
Fairfax, Virginia 22030

RE: John C. Depp, II v. Amber Laura Heard, No. CL-2019-0002911

Dear Mr. Frey,

Please find enclosed for filing in the above-referenced matter, Plaintiff John C. Depp, II’s Certificate of
Counsel and related attachments for ﬁlmg in the above referenced matter. Also enclosed is a file stamp

copy for our records.

Regards,

RUDNICK LLP

Enclosures

Brown Rudnick LLP | brownrudnick.com | 601 Thirteenth Street NW, Suite 600, Washington, DC, 20005 [1.202.536.1700





